

## OPINION


### of The Audit Committee of the Board of Directors of OJSC "MMC "Norilsk Nickel" on audit opinion of the auditor of OJSC "MMC "Norilsk Nickel" – ZAO "KPMG"

27 March 2015

The Audit Committee of the Board of Directors of OJSC "MMC "Norilsk Nickel" consisting of Mr. Prinsloo G., Ms. Zakharova M.A., A.E., Mr. Ivanov E.M. and Mr. Edwards R. reviewed the audit opinion issued by ZAO "KPMG" on annual consolidated IFRS financial statements of OJSC "MMC "Norilsk Nickel" for 2014 during its meeting on 27 March 2015.

By signing this opinion the Audit Committee of the Board of Directors of OJSC "MMC "Norilsk Nickel" confirms that it does not have any remarks or notes to the audit opinion issued by ZAO "KPMG" on annual consolidated IFRS financial statements of OJSC "MMC "Norilsk Nickel" for 2014 and recommends the Board of Directors preliminarily approve annual financial statements of OJSC "MMC "Norilsk Nickel" for 2014 and present it for approval of the annual general shareholders meeting of OJSC "MMC "Norilsk Nickel"

Chairman of the Audit Committee

 G. Prinsloo


Member of the Audit Committee

 M.A. Zakharova

Member of the Audit Committee

 E.M. Ivanov

Member of the Audit Committee

 R. Edwards

## ЗАКЛЮЧЕНИЕ

Комитета по аудиту Совета директоров ОАО «ГМК «Норильский никель»  
об отчете аудитора ОАО «ГМК «Норильский никель» - ЗАО «КПМГ»

27 марта 2015 г.

Комитет по аудиту Совета директоров ОАО «ГМК «Норильский никель» (далее здесь именуемого «Общество») в составе Принслоо Г., Захаровой М.А., Иванова Е.М. и Эдвардса Р. на своем заседании, проведенного 27 марта 2015 г. рассмотрел отчет аудитора Общества – ЗАО «КПМГ» (далее здесь именуемого «Аудитор»), подготовленный по консолидированной финансовой отчетности Общества и его дочерних предприятий за 2014 г. в соответствии с Международными стандартами финансовой отчетности (МСФО).

Настоящим Комитет по аудиту подтверждает отсутствие каких-либо замечаний к отчету Аудитора и рекомендует Совету директоров предварительно утвердить консолидированную финансовую отчетность Общества и его дочерних предприятий за 2014 год в соответствии с Международными стандартами финансовой отчетности (МСФО) и представить ее на утверждение Годового общего собрания акционеров Общества.


Председатель Комитета по аудиту

 Г. Принслоо

Член Комитета по аудиту

 М.А. Захарова

Член Комитета по аудиту

 Е.М. Иванов

Член Комитета по аудиту

 Р. Эдвардс